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Z á p i s n i c a 

 

z 14. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 25. júna 2021 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 14. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 7 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 
 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie – overovateľov zápisnice 

3) Vystúpenie kandidátov na post hlavného kontrolóra obce 

4) Voľba hlavného kontrolóra obce  

5) Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

6) Vypočutie prítomných občanov obce 

7) Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Veľký Lipník na II . polrok 2021 

8) Prevod majetku obce  

9) Plnenie rozpočtu obce 

10) Záverečný účet obce – a) stanovisko HK k záverečnému účtu obce 

                                     b) návrh záverečného účtu obce 

11) Memorandum o partnerstve a spolupráci 

12) Kronika obce – návrh zápisu do obecnej kroniky za rok 2020  

13) Prenájom nebytových priestorov 

14) OZS – stav realizácie + projekt vykurovania 

15) Projekty – ( autobusové zastávky, volejbalové ihrisko ....) 

16) Informácie starostu obce (pekáreň, most Pod oblažec, most v Červenom, fréza na sneh..) 

17) Interpelácie poslancov 

18) Záver 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  
   /Uznesenie č. 1/3/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Ing. Marián Jarembinský 

  Peter Labant 
                                                                                                             

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/3/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Za overovateľov zápisnice navrhujem: Ing. Milan Kuľanda, PhD., Jaroslav Hrebík 

 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/3/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 3/ Obecne zastupiteľstvo vo Veľkom Lipníku v súlade s §18a zákona 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení  v znení neskorších predpisov a v zmysle uznesenia č. 8/2/2021 dňa 

30.04.2021 vyhlásilo termín konania voľby hlavného kontrolóra obce Veľký Lipník na deň 

25.06.2021. V termíne podávania prihlášok boli na obecný úrad doručené 2 prihlášky. 

Komisia na kontrolu plnenia náležitosti doručených prihlášok zasadala dňa 11.06.2021 

a skonštatovala, že obaja kandidáti Mgr. Jozef Jendrichovský a Ing. Vladimír Matfiak splnili 

všetky podmienky a zaradili uchádzačov do volieb. Starosta poprosil jednotlivých kandidátov, 

aby sa v krátkosti predstavili v poradí podľa doručenia obálok. 

  /Uznesenie č. 4/3/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 4/ V úvode starosta informoval, že voľba HK prebehne tajným hlasovaním, pričom 

na zvolenie: v 1 kole -  je potrebná  nadpolovičná väčšina hlasov všetkých poslancov 

    v 2 kole - postupujú 2 kandidáti s najvyšším počtom platných hlasov 

    v 3 kole - rozhoduje žreb. 

 

Do volebnej komisie boli zvolení títo poslanci:  Ing. Marián Jarembinský, PaedDr. Katarína 

Špesová, Ing. Milan Kuľanda, PhD. Následne zvolenej predsedníčke PaedDr. Kataríne 

Špesovej starosta odovzdal slovo, ktorá oboznámila poslancov s priebehom hlasovania, 

rozdala každému poslancovi hlasovací lístok a požiadala ich, aby na vyhradené miesto pre 

voľby pristupovali po jednom a svojho kandidáta zakrúžkovali. Následne  poslanci  pristúpili  

k tajnej  voľbe  hlavného  kontrolóra  obce, na  hlasovacom  lístku zakrúžkovali kandidáta a 

hlasovací lístok vložili do urny. Predseda komisie spolu s dvomi členmi sa ujali sčítania 

hlasov. Po hlasovaní predseda komisie oznámil výsledky tajného hlasovania.  

So ziskom 7 hlasov sa víťazom volieb stal Mgr. Jozef Jendrichovský, ktorému starosta obce 

poblahoželal a neúspešnému kandidátovi poďakoval za účasť. 

 

                       /Uznesenie č. 5/3/2021; Uznesenie č. 6/3/2021; Uznesenie č. 7/3/2021;    

                                                             Uznesenie č. 8/3/2021; Uznesenie č. 9/3/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 5/ Na predchádzajúcom 13. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa              

30. apríla 2021 boli prijaté uznesenia č. 1/2/2021 – 20/2/2021, ktoré boli starostom podpísané 

a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť o platnom 

a nesplnenom uznesení OZ.   

 /Uznesenie č. 10/3/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 6/ O vypočutie nikto nepožiadal. 

 

K bodu 7/ Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce ste obdŕžali v materiáloch 

a taktiež je vyvesený na našej webovej stránke obce od 15.06.2021 v časti úradná tabuľa - 

oznámenie. Poprosím hlavného kontrolóra obce, aby Vás s týmto plánom oboznámil. 

                                      /Uznesenie č. 11/3/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/ Na minulom zastupiteľstve konanom dňa 30.04.2021 sme schvaľovali zámer 

odpredaja pozemku pre .......................................................................................... Zámer 

predaja týchto parciel, ktoré sú vo vlastníctve obce podľa § 9a) ods. 8 pís. e) zákona              

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí bol zverejnený na úradnej tabuli obce od 09.06.2021 a do 
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dnešného dňa neboli k daným zámerom podané žiadne námietky ani pripomienky. 

Odporúčam schváliť odpredaj týchto častí parciel za cenu 3,32 €/m². 

                                                                         /Uznesenie č. 12/3/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 9/  Materiál Vám bol zaslaný spolu s pozvánkou na dnešné zastupiteľstvo a ja 

poprosím hlavného kontrolóra, aby Vám ozrejmil čerpanie rozpočtu obce od 01.01.2021 do 

31.05.2021. Podotýkam, že túto informáciu beriete na vedomie. 

 /Uznesenie č. 13/3/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Taktiež materiál k rozpočtovým opatreniam vám bol zaslaný na dnešné zastupiteľstvo, tak si 

môžeme zhrnúť jednotlivé body, dodal starosta. 

 /Uznesenie č. 14/3/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 10/ Na výzvu starostu, predniesol hlavný kontrolór svoje stanovisko k záverečnému 

účtu obce za rok 2020. 

 /Uznesenie č. 15/3/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Záverečný účet bol od 24.05.2021 do dnešného dňa vyvesený na našej webovej stránke obce 

v časti úradná tabuľa – hospodárenie a aj naďalej je dohľadateľný v tejto časti úradnej tabule. 

Pred chvíľou predniesol hlavný kontrolór svoje stanovisko k záverečnému účtu obce a teraz 

by sme mali prejsť na schvaľovanie záverečného účtu obce, uviedol starosta. 

                                /Uznesenie č. 16/3/2021; Uznesenie č. 17/3/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 11/  Toto Memorandum upravuje všeobecný rámec spolupráce v oblasti riešenia 

krízových situácií v Prešovskom samosprávnom kraji, ktorého účelom je vytvoriť rámec 

dlhodobej spolupráce medzi účastníkmi memoranda. Na tento účel bol zriadený Nadačný 

fond Nadácie PSK pre podporu rodiny na riešenie krízových situácií, ktorým PSK spolu 

s obcami a mestami kraja bude pomáhať občanom a rodinám pri prekonaní a odstraňovaní 

následkov prírodných pohrôm či nepredvídateľných udalostí.  

 PSK a jednotlivé miestne samosprávy po podpísaní zmluvy budú prispievať do fondu 

sumou 0,10 € na občana na základe údajov Štatistického úradu SR a v prípade výskytu 

mimoriadnej situácie v obci/meste bude na základe rozhodnutia Správnej rady Nadácie PSK 

pre podporu rodiny poskytnutá finančná pomoc. Je na nás, či pristúpime na túto spoluprácu. 

 Po krátke diskusii hlasovali poslanci takto:  

 ZA: Ø   

                       ZDRŽALI SA : Hrebík Jaroslav, Ing. Milan Kuľanda, PhD.     

                       PROTI: Ing. Marián Jarembinský, Ján Bočkaj, PaedDr. Katarína Špesová,          

                                     Peter Labant, Miroslav Kuľanda  

 /Uznesenie č. 18/3/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 12/   Podľa § 4 ods. 3 pís. s) zákona o obecnom zriadení, obec vedie kroniku              

v štátnom jazyku. Vedenie kroniky pozostáva z vykonávania ročných záznamov. Pred 

zápisom by záznam malo schváliť obecné zastupiteľstvo. Návrh zápisu do obecnej kroniky za 

rok 2020 je zverejnený na internetovej stránke v časti úradná tabuľa – na pripomienkovanie. 

Návrh bol vyvesený dnes a bude vyvesený na pripomienkovanie do 10.12.2021. Podotýkam, 
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že informáciu o zverejnení dávam na vedomie a následné začína plynúť lehota na 

pripomienkovanie s tým, že zápis by bol schvaľovaný na decembrovom zasadnutí. 

 /Uznesenie č. 19/3/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 13/   Už na minulom zastupiteľstve som Vám oznámil, že možno bude záujem vziať 

do prenájmu istú časť priestorov vo dvore obecného úradu, ktoré sú doteraz využívané len ako 

sklady. 

 O tieto priestory prejavila záujem ............................, ktorej žiadosť vám prečítam, dodal 

starosta. Jedná sa o budovu za obecným úradom, bývalá predajňa potravín, pričom priestory 

plánuje využívať na podnikanie v oblasti cukrárenskej výroby. Žiada aj o schválenie určitých 

finančných prostriedkov na základnú rekonštrukciu tejto budovy (elektrika, voda, kanalizácia, 

obklady a pod.).  

 /Uznesenie č. 20/3/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 14/   

 Poprosím poslanca Bočkaja, aby vás informoval o stave rekonštrukcie Obvodného 

zdravotného strediska, nakoľko sa už s prácami začalo. 

 /Uznesenie č. 21/3/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 Máme komplet projekt na rekonštrukciu vykurovania, to znamená, výmena kotla, 

rozvodov a radiátorov v OZS, čo nás môže stať cca 80 000 €. V tom by mali byť 

samozrejme zarátané aj vyspravné murárske práce, prerábka skladu peliet a pod.  

 /Uznesenie č. 22/3/2021; Uznesenie č. 23/3/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 15/   

 Autobusové zastávky - dňa 31.5.2021 nám prišlo rozhodnutie o schválení žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok. Schválili nám požadovanú čiastku 25 000 €. Pri 

verejnom obstarávaní bola vysúťažená firma zo Starej Ľubovne, kde víťazná ponuka bola 

cca 34 500 €. Nakoľko ceny šli pri väčšine  daných materiáloch hore o 100% poprosil 

som danú firmu s ktorou máme uzavretú zmluvu, aby nám aktualizovala rozpočet a táto 

informácia o cene mi už aj bola doručená.  

Volal som do Pôdohospodárskej platobnej agentúry (PPA) ohľadom postupu ako ďalej 

a dozvedel som sa, že Obec môže uzavrieť dodatok so zhotoviteľom avšak od PPA už 

nedostaneme väčšiu dotáciu.  

 /Uznesenie č. 24/3/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 Volejbalové ihrisko - na základe podnetu od pani poslankyne PaedDr. Kataríny Špesovej, 

ktorá na niektorom z predchádzajúcich zastupiteľstiev spomínala, že by bolo dobre 

vybudovať ešte jedno ihrisko napr. volejbalové v blízkosti multifunkčného, nakoľko sa na 

to jedno ihrisko počas vyučovania telesnej výchovy všetci nezmestia.  

Na základe podnetu som podal žiadosť na Prešovský samosprávny kraj (PSK)                   

v rámci výzvy predsedu PSK a požiadal o dotáciu na výstavbu volejbalového ihriska pri 

multifunkčnom ihrisku. Došla nám odpoveď resp. rozhodnutie - zmluva, kde nám na túto 

činnosť schválili 1 500 €. Žiaľ za 1 500 € sa to ihrisko nedokáže postaviť, tak som hneď 

zisťoval možnosti. Jediná relevantná možnosť je vybudovať volejbalové ihrisko s 

prírodnou trávou, čo by sme sa mohli zmestiť do  3-4 tisíc eur, čiže po odrátaní dotácie 
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cca 1 500 – 2 500 €. Možnosť realizácie je do konca októbra. V prípade nerealizácie tohto 

projektu prídeme o túto dotáciu. 

 /Uznesenie č. 25/3/2021; Uznesenie č. 26/3/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 16/   

 Fréza na sneh – každoročný problém s odhŕňaním chodníkov máme, odkedy došlo 

k schváleniu novely zákone, kde mesta a obce majú povinnosť odpratávať sneh. Snažíme 

sa priebežne odhadzovať a sprístupňovať aspoň jednu slnečnú stranu v obci, avšak asi by 

bolo dobre zadovážiť pre obec aj frézu, nakoľko nemáme dostatok pracovníkov.  

 Mosty - Pod oblažec - havarijný stav je ukončený a už som dostal ďalšiu požiadavku od  

občanov z horného konca ohľadom ďalšieho mostu v Červenom. Požadujú 

zrekonštruovať most, respektíve spevniť jeho okrajové piliere, nakoľko je podložený len 

drevenými trámami  a začína sa valiť. 

 Pekáreň – na minulom zastupiteľstve sme boli obhliadnuť priestory resp. vonkajšok 

budovy bývalej pekárne a bol som poverený prípravou cenovej ponuky na rekonštrukciu 

strechy a plášťa. Vykonal som prieskum trhu a požiadal 3 firmy o zaslanie cenovej 

ponuky. Do termínu na podávanie ponúk boli doručené iba dve odpovede 

a najvýhodnejšia ponuka bola 6 300 € v ktorej je už zarátaná aj likvidácia azbestu. Ďalšia 

ponuka bola na úrovní 7 tisíc eur.  

 Získali sme tiež dotáciu 1 000 € na dovybavenie obecnej knižnice z PSK – dotácia bola 

poskytnutá v rámci Výzvy Mikroprogram Prešovského samosprávneho kraja na 

predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie pre rok 2021. 

 

 /Uznesenie č. 27/3/2021; Uznesenie č. 28/3/2021; Uznesenie č. 29/3/2021/ 

 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 17/ Možnosť interpelácie nevyužil nikto z poslancov. 

 

K bodu 18/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 14. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku, 25. 6. 2021 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková    ........................................ 
 

Overovatelia zápisnice:   

 

Ing. Milan Kuľanda, PhD.             ......................................... 

 

Jaroslav Hrebík   ......................................... 

 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce
     


